

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 05-11/3/2020

Prayer items 1st week of March

1. Family - Pray for the relationship between husband and wife, to imitate the intimate love between Father, Son and the Holy Spirit, to walk in oneness path because of gospel. Family members to believe in Christ, to love one another. Whole family to showcase God's glory through us, who were created in God's image.
2. Church - Pray that churches to continue seeking God's will, holding fast to the Bible, equipping believer to believe in gospel, and to gospelize their gospel in their daily life.
3. Country:
 - a. Thank God for He reigns over the political turmoil last week.
 - b. Pray for our new PM Tan Sri Muhyiddin Yassin. May God bless him with good will, fear the Lord who bless him with power, and to have good use of his time to humbly serve the people of Malaysia.
 - c. Pray that this crisis and during this lent season, to open our eyes, bless us with wisdom, so that our people's civic consciousness can be built up healthily, and to see the needs of keeping watch and pray for our country.

卫理公会以萨迦守望者 05-11/03/2020

三月第一个星期的祷告事项

1. 家庭- 祷告夫妻之间的关系，可以因福音而效法三一神间亲密无比的爱，心意相连，同心同行。亲子之间可以因信福音，以恩惠慈爱彼此相顾。使家庭关系可以帮助更深认识神的形象。
2. 教会- 祷告教会继续寻求神的旨意，如何回到圣经的中心，去装备信徒信福音，让福音进入信徒的日常生活中。
3. 国家：
 - 1) 为上帝在上周的政局动荡中掌权向祂感恩。
 - 2) 为新上任的首相慕尤丁祷告。愿神所赐给他的良心帮助他敬畏神所赐给他的权柄，并善用神给他的时间谦卑服事选民。
 - 3) 愿神透过这次的事件和大斋期的祷告，开我们属灵的眼光，赐给我们智慧，使我们的公民意识在福音的光照中更健康的被建立，并且看见为国家守望祷告的迫切重要性。

Isakhar Pengawal Methodist 05-11/03/2020

Doa minggu pertama Mac

1. Keluarga-Berdoa agar hubungan antara suami dan isteri dapat mencontohi keintiman Allah Tri-tunggal melalui Injil. Pertalian antara ibu bapa dan anak dapat saling menjaga antara satu sama lain dengan rahmat dan kasih melalui percaya akan Injil . Ini akan membantu ahli keluarga mengenali imej Allah dengan lebih dalam lagi .
2. Gereja-Berdoa agar gereja akan terus mengetahui kehendak Tuhan, selalu kembali ke Alkitab, melengkapi ahli gereja untuk percaya kepada Injil, dan membiarkan Injil memasuki kehidupan seharian setiap kristian.
3. Negara:
 - 1) Bersyukurlah kepada Allah kerana Dia berkuasa dalam kegawatan politik pada minggu yang lalu.
 - 2) Berdoa untuk Perdana Menteri baru Muhyiddin Yassin. Semoga Tuhan memberikan beliau hati nurani untuk membantu beliau takut akan kuasa yang diberikan Tuhan kepadanya, dan untuk memanfaatkan masa yang diberikan Tuhan kepadanya untuk melayani rakyat Malaysia.
 - 3) Melalui kejadian kebelakangan dan musim Pra-Paskah ini , berdoa agar Tuhan membuka mata rohani kita dan beri hikmat kepada kita, supaya kesedaran masyarakat kita dapat menjadi lebih sihat melalui terang Injil, dan melihat betapa terdesaknya berdoa untuk negara.